## Fentanyl MediS® 0.5 mg/10 ml - Fentanyl MediS® 0.1 mg/2 ml

solution for injection/infusion

Fentanyl citrate

Read all of this leaflet carefully before you start taking this medicine.

- Keep this leaflet. You may need to read it again.
- If you have any further questions, ask your doctor or pharmacist.
- This medicine has been prescribed for you. Do not pass it on to others. It may harm them, even if their symptoms are the same as yours.
- If any of the side effects gets serious, or if you notice any side effects not listed in this leaflet, please tell your doctor or pharmacist

n this leaflet:
What Fentanyl Medis is and what it is used for
What you need to know before you are given Fentanyl Medis
How Fentanyl Medis is given to you
Possible side effects

4-Possible side effects
5-How to store Fentanyl Medis
6-Further information
1. What Fentanyl Medis is and what it is used for?
Fentanyl Medis is a type of medicine called an opioid analgesic. The word opioid means a substance similar to opium, for instance strong pain relievers such as morphine or codeine.
An analgesic is a medicine that can be used to relieve pain. In low doses, Fentanyl Médis is used to reswide pain relief during short survivieal procedures and as a medicine given before An anagest is a freuchtic that can be used to relieve pain. In two doses, Freinanyi Medis used to provide pain relief during short surgical procedures and as a medicine given before administration of an anaesthetic. In higher doses, Fentanyi Medis is used to provide pain relief in patients whose breathing needs to be assisted during surgery.

2. What you need to know before you are given Fentanyi Medis:

You should not be given this medicine if:

you are allergic to Fentanyl or any of the other ingredients of this medicine (listed in section 6).

section 6)

• you are altergic to other strong pain relievers, such as morphine
• you have any problems that affect your breathing including obstructive airways disease like chronic bronchitis or emphysema or respiratory depression (reduced respiratory rate) after surgery on the biliary tract. Speak to your doctor if one of these applies to you before you are given this medicine.

Warnings and Precautions

Talk to your doctor or nurse before you are given Fentanyl Medis if:
• your blood pressure is abnormally low, or you have an underactive thyroid gland (which may cause tiredness, intolerance to cold, constipation and puffiness of the face)
• you have a condition that makes you have fits, e.g. epilepsy
• you have a problem with your liver, lungs or kidneys
• you have any kind of heart disease (e.g. abnormalities of heart rate or rhythm, heart blocks, inadequate blood supply to heart)
• you suffer from myasthenia gravis, where your body's immune system fights its own body

you are dehydrated or have had any recent bleeding
you are taking medications such as citalopram, which are used to treat depression (low

mood)

you have a problem with blood circulation in your brain
 you have a problem with alcohol or have taken alcohol within the previous 24 hours

low blood volume

• low blood volume

• you are elderly or weak due to ill health
• administered during labour, Fentanyl Medis may affect the baby's breathing.

\*\*Tolerance and dependence:
Fentanyl can become less elicitive with repeated use. This is called tolerance and it means that the dose may have to be increased for Fentanyl to work as well as it did previously.

If Fentanyl is used too often, it becomes habit-forming. This is called dependence and if Fentanyl treatment is suddenly stopped, you may experience withdrawal symptoms.

In certain cases, your doctor may need to monitor your heart with an electrocardiogram (ECG) before starting or during treatment with Fentanyl. Speak to your doctor if one of these applies to you before you are given this medicine.

\*\*Other medicines and Fentanyl Medis:\*\*

Tell your doctor if you are taking, have recently taken or might take any other medicines. A large number of drugs can interact with Fentanyl which can significantly after their effects. These drugs include:

\*\*medicines for anxiety or to help you sleep (e.g. benzodiazepines such as diazepam or midazolam).

midazolam)

medicines used to treat HIV infection such as ritonavir.

- incurrents used to treat ITV interiori start as intolavit.
 - phenytoin or phenobarbital (to treat epilepsy).
 - other strong medicines for pair a fungal infection such as itraconazole, fluconazole medicines for treating a fungal infection such as itraconazole, fluconazole

medicines for treating a fungal infection such as maconizone,
 medicines for stomach ulcer e.g. cimetidine.
 medicines used as antipsychotics and prevent vomiting e.g. droperidol.
 medicines used to lower blood pressure (e.g. beta-blockers such as metoprolof)
 CYP3A4 inhibitors (e.g. diltiazem used to treat high blood pressure and chest pain)
 medicines for treatment of low mood (depression) e.g. monoamine-oxidase Inhibitors

(MAQI)

medicines used in surgery such as halothane, etomidate (anaesthetic agents) and suxamethonium, vecuronium (muscle relaxants).

medicines for low mood (depression) (such as citalopram, duloxetine, escitalopram, fluoxetine, fluoxamine, paroxetine, sertraline, venlafaxine).

If you are already taking one of these medicines, speak to you doctor before you receive

Fentanyl Medis with food, drink and alcohol: You must tell your doctor if you drank a lot of alcohol within 24 hours before you are given Fentanyl Medis, or are planning to drink a lot of alcohol after you have been given this injection.

given Fentanyl Medis, or are planning to drink a lot of alcohol after you have been given this injection.

Pregnancy, breast-feeding and fertility:
Pregnancy, breast-feeding and fertility: If you are pregnant or breast-feeding, think you may be pregnant or are planning to have a baby, inform your doctor or nurse before this medicine is given to you. Pregnancy You should not be given Fentanyl Injection/Infusion if you are pregnant or think you might be pregnant unless you have discussed this with your prescriber and the benefits of treatment are considered to outweigh the potential harm to the baby. If Fentanyl Injection/Infusion is given during pregnancy, your baby may become dependent and experience with drawal symptoms after the birth which may need to be treated. Breast-feeding You should not be given Fentanyl Injection/Infusion while you are breastfeeding as Fentanyl passes into breast milk and will affect your baby.

Driving and using machines

Fentanyl Medis can cause drowsiness and clouding of consciousness which could interfere with your ability to drive or to use machines. Do not drive or operate machinery after receiving this medicine. When your Fentanyl Medis treatment has stopped, ask your doctor when it will be safe for you to drive or use machines.

The medicine can affect your ability to drive as it may make you sleepy or dizzy.

do not drive while taking this medicine until you know how it affects you it is an offence to drive if this medicine affects your ability to drive as it was not affecting the machine has been prescribed to treat a medical or dental problem and you have taken it according to the instructions given by the prescriber or in the information provided with the medicine and

it was not affecting your ability to drive safely.

Talk to your doctor or nurse if you are not sure whether it is safe for you to drive after receiving this medicine.

Tark to your doctor or nurse it you are not sure whether it is safe for you to drive after receiving this medicine.

List of excipient with known effect: sodium.

3. How Fentanyl Medis is given to you

Fentanyl Medis may be administered by epidural route or by injection or infusion into the

Your doctor will choose the most suitable dose for your particular condition. Doses greater than 200 micrograms are only for use in anaesthesia, as higher doses may cause difficulty in breathing.

If you think you have been given more Fentanyl Medis than you should have.

This is unlikely as your injection will be administered by a doctor or nurse. If you are concerned about the dose, discuss this with your doctor.

If you have any further questions on the use of this medicine, ask your doctor or nurse.

If you have any further questions on the use of this medicine, ask your octor or nurse.

4. Possible side effects
Like all medicines, this medicine can cause side-effects, although not everyone gets them.
All medicines can cause allergic reactions although serious allergic reactions are rare. Any
of the following side effects should be reported to a doctor immediately:
Not known (frequency cannot be estimated from available data):

any sudden wheeziness, difficulty in breathing, swelling of the eyelids, face or lips, rash
or liching (appeared list affection your whole body).

or itching (especially affecting your whole body)

or technig (especially affecting your whole body).

Other side effects:

Very common (may affect more than 1 in 10 people):

\*feeling sick (nausea), being sick (vomiting),

\*muscle stiffness (which may involve your chest muscles).

Common (may affect up to 1 in 10 people):

\*involuntary, repetitive body movements

drowsiness

dizziness problems with vision

rapid or slow heartbeats low or high blood pressure pain in your veins

choking caused by cramping (spasm) of the muscles in your throat difficulty in breathing or wheezing stop breathing for a short period of time (apnoea).

skin rash

- skin rash
- confusion after the operation.
- Uncommon (may affect up to 1 in 100 people):
- changes in blood pressure
- breathing complications
- breathing faster than normal
- fall in body temperature below normal or chills
- breadsche
- breadsche

swelling and clotting in a vein

hiccups
 mood elevation

· agitation after operation

\* agitation arter operation.
Not known (frequency cannot be estimated from the available data):
 \* convulsions (fits or seizures)
 \* loss of consciousness

\* loss of consciousness \* muscle twitching \* stopping of the heart (cardiac arrest) \* slow or shallow breathing \* itching of the skin \* unusual increase in sense of smell, taste, touch, feel (e.g. feel of pain) or hearing \* ...\*.

constipation

Constipation.

If you received Fentanyl Medis with a tranquiliser (such as droperidol) and you notice any of the following effects, tell your doctor:
 Shyering and restlessness

- survering and restlessness
- seeing or hearing things that aren't there (hallucinations)
- unusual movements, including trembling and shaking of the hands and fingers, twisting movements of the body, shuffling walk and stiffness of the arms and legs.
If you get any side effects, talk to your doctor or nurse. This includes any possible side effects not listed in this leaflet.

Recording of the effects

effects not rised in units reaster.

Reporting of side effects.

If you get any side effects, talk to your doctor, pharmacist or nurse. This includes any possible side effects not listed in this leaflet.

possible side effects not listed in this leaflet.

5. How to store Fentanyl Medis:
Keep this medicine out of the sight and reach of children.
Do not use this medicine after the expiry date which is stated on the ampoule label after

"Exp":

The expiry date refers to the last day of that month.

Fentanyl Medis should be protected from light and stored below 30°C.

If only part of the contents of an ampoule is used, the remaining solution should be discarded.

The store of the contents of an ampoule is used, the remaining solution should be discarded.

As the content of the contents of the store o

Fentanyl MediS 0.5 mg/10 ml: 24 months

- Fentanyl Medis 0.1 mg/2 ml: 36 months 6. Further information a-What Fentanyl Medis contains:

ne active substance i	s tentanyi citrate.			
	Fentanyl Medis 0.1mg/2ml	Fentanyl Medis 0.5mg/10ml		
Active substance:				
Fentanyl citrate	157 µg (0.1 mg as base)	785 μg (0.5 mg as base)		
Excipients:				
Sodium chloride	17.8 mg	89.00 mg		
water for injection	2 ml	10 ml		

Fentanyl Medis Ooks like and contents of pack:

Fentanyl Medis O. 1 mg/2 ml: injectable solution, box of 10 ampoules of 2 ml

Fentanyl Medis So. 5 mg/10 ml: injectable solution, box of 10 ampoules of 10 ml

Fentanyl Medis O.5 mg/10 ml: injectable solution, box of 10 ampoules of 10 ml

Fentanyl Medis O.5 mg/10 ml: injectable solution, box of 10 ampoules of 10 ml

Fentanyl Medis O.5 mg/10 ml: product, please contact the local representative of

the Marketing Authorisation Holder:

Salchiya Trading Company

(Medical equipment & pharmaceuticals)

P.O.Box: 991, Riyadh 11421- Kingdom of Saudi Arabia

Tel: 00 966 1 46 34 955

Fax: 00 966 1 46 34 352

c- This leaflet was last approved in: 09/2021; version number: V00

d- To report any side effect(s):

Saudi Arabia:

The National Pharmacovigilance and Drug Safety Centre (NPC) o Fax: +966-11-205-7662

o Call NPC at +966-11-2038222. Exts: 2317-2356-2353-2354-2334-2340. o Toll free phone: 8002490000
o E-mail: npc.drug@sfda.gov.sa
o Website: www.sfda.gov.sa/npc

Other GCC states

- Please contact the relevant competent authority.

This is a medicament
A medicament is a product which affects your health, and its consumption contrary to instructions is dangerous for you.

Follow shirtly the doctor prescription, the method of use and the instruction the pharmacist who sold the medicament.

The doctor and the pharmacist are experts in medicine, its benefits and risks.

Do not by yourself interrupt the period of freatment prescribed for you. cription, the method of use and the instructions of

Do not repeat the same prescription without consulting your doctor.
 Council of Arab Health Ministers, Union of Arab Pharmacists



# فنتانیل میدیس $^{\odot}$ 0.5 مغ/ 10 مل - فنتانیل میدیس $^{\odot}$ 0.1 مغ/2 مل محلول للحقن

```
يرجى قراءة كامل هذه النشرة الطبية بعناية قبل استخدام هذا الدواء.
          على هذه النشرة، قد تحتاج لقراءتها مرة أخرى.
             اذا كان لدبك أي أسئلة أخرى ، أسأل الطبيب أو الم
```

بصا لك بناءً على و أي شُخص حتى وان كان هذا الشخص يعاني من نفس الأعراض التي سبق وان عاليت منها . بالاتصال بطبيبك المعالج أو الصيدلي في حال زيادة حدة الأعراض الجانبية أو الإصابة بالاتصال بطبيبك المعالج أو الصيدلي ض جانبي لم يتم ذكره في هذه النشرة

ما هو فنتانيل ميديس و ما هي دو اعي استعماله . القدام باستخدام فنتانيل ميديس.

تخدام فنتانيل ميديس

راض الجانبية

وف تخزين فنتانيل ميديس

\_\_\_\_\_ وم هي دواعي استعماله: "
لمنظو من السنخصترات الأفويقة الإصطاباتية الغوية، يعتل كسنتن مسائل للمورفين والهيروين المعاقبة الأفوية الأصطاباتية الغوية الإخداء المعاقبة في المعرفة المعاقبة في المعرفة المعاقبة في المعرفة المعاقبة المعاقبة

لك حساسية من الفتائيل أو أي من المكونات الأخرى لهذا الدواء (المدرجة في القسم 6) لك حساسية من مسكلات الألم القوية الأخرى، مثل المورفين لك أي مشاكل تؤثر على تقسك بما في ذلك مرض إنسداد الشعب الهوائية مثل التهاب الشعب مزمن أو انتفاخ الزبة أو القصور في الجهاز التقسي (الخفاض معل التقس) للائفاخ الرئة أو القناة الصفر اوية.

\_ عن مسروب. ك إذا كان أي مما سبق ينطبق عليك قبل استخدام هذا الدواء. اطات عند الاستعمال

سيس إما. طبيعي، أو لديك غدة درقية غير نشطة ( والتي قد تسبب التعب،

ضاً لنوياتُ الصرع ، الرنتين أو الكلى لقلب (مثل شدوذ معدل ضربات القلب أو الإيقاع، واحصارات القلب، وعدم

لوبيل، حيث يحارب الجهاز المناعي للجسم نفسه

هل العصلي الويل)، خليب يحارب الجهر الصناعي سجسه نصب ية مثل سيتالوبر إم، والتي تستخدم لعلاج الاكتتاب ي الثورة النموية في الدماغ م المان الكحرل أو تتلول الكحول خلال ال 24 ساعة السابقة ضميغا بسبب إعتلال في الصحة مع إدمان الكحول أو تتناول الكحول خلال ال 24 ساعة الساب ضعيفا بسبب إعتلال في الصحة إلى أثناء المخاض، فتانيل قد يؤثر على التنفس عند الوليد.

ا الفقاؤمة و الإممان: ، يحكن أن تصبح إلى العالمية ما المستخدام المتكرر , و هذا ما يسمى تشرَّعُ الشقاؤمة و هذا يعني أن تضطر يادة الجرعة للحصول علي نفس الفاعلية السابقة إذا تم استخدام فتتانيل بشكل متكرر و متواصل يمكن تي للإنسان وإذا تم إيقاف العلاج فجاه، لك تواجداً خراض الإنسطان. من الحالات، قد يحتاً جبليك لم الجمة قلب بو اسطة خطيط الثلب الكبرياني (أو اختصارا ECG) يدء أو اثناء العلاج بالفتتانيل. تحدث إلى طبيبك إذا كان أحد هذه الأمور ينطبق عليك قبل إعطاءك

للت الدوائية من أخذ فنتانيل ميديس مع أى أدوية أخرى أو أعشاب أو مكمالت غذائية : التداخلات الدوانية من الحد فتتاثيل ميدس مع اي ادويه الحرى او اعتساب او مكمالت خلاقيه :
الله حاجة الي عائية خلصة إذا كانت تاخذ الواخذة الوحة الحرى التي يمكن أن تتفاعل مع فتتاثيل ميديس
ني يمكن أن تغير إلى حد كبير أثار ها، على سبيل المثال:
أدوية للظفى أو المساحدتك على الذوم (سئل البنز ويلاز بيدات مثل الدياز يبام أو ميداز و لام).
الفينيويين أو الفينويار بيتال (لعلاج الصرع).
أدوية قوية أخرى للألم نسب "السكنتات الأفيزية" مثل المورفين أو الكوديين.
أدوية قوية أخرى للألم نسب "السكنتات الأفيزية" مثل المورفين أو الكوديين.
أدوية قوية أخرى المثالم على سيول المثال سيستينين.
أدوية لقوحة المحدة على سيول المثال سيستينين.
أدوية لقوحة المحدة على سيول المثال سيستينين.

سبيل المتعلق متيميميين. ما الذهان والوقاية من القيء على سبيل المثال در وبيريدول. من ضغط الدم (مثل حاصرات بيتا مثل الميتوبر ولول)

(على سبيل المثال الديلتيازيم المستخدم لعلاج ارتفاع ضغط الدم وألام الصدر)

بين أو كسيديز (لعلاج الاكتناب) الجراحة مثل هالوثان، إتوميديت (دواء التخدير) وسوكساميثونيوم، فيكور ونيوم

بات الحراج (الاكتئاب) (مثل سيتالوبرام، دولوكستين، استالوبرام، فلوكستين، فلوفوكسامين، برتر الين، فيلافلكسين، برتر الين، فيلافلكسين، وكانت تتناول أو تتناولت في الأونة الأخيرة أي أدوية أخرى، بما في ي تم المحصول عليها بدون وصفة طبية بل مديني مع الطعام والشراب الر طبينية الرائم برت الكثير من الكحول في غضون 24 ساعة قبل إعطاعك فنتائيل ميديس، با الكثير من الكحول بعد أن كثت قد أعطيت هذه الحقن.

أو مرضعة، أو تعتقدين أنك قد تكوني حاملا أو تخططين لإنجاب طفل، قومي بإيلاغ طبيبك ك قبل إعطاء هذا الدواء لك

م أعطائك حقنة فيتتانيل إذا كنت حاملاً أو تعتقد أنك حامل ما لم تناقش هذا الأمر مع بك وتعتبر فوائد الملاح تقوق الضرر المحتمل الطفل إذا تم إعطاء فيتنائيل أثناء الحمل، محتمداً ويعاني من أعراض الانسحاب بعد الولادة والتي قد تحتاج إلى الملاح. ي: بجيت عدم إعطائك حقته فيتنائيل أثناء أشرضناعه الطبيعية لأن القتليل بتنقل إلى حليب

. تعلى القيادة واستخدام الآلات : يتك على القيادة. في هذه الحالة بنصح بعدم قيادة السيارة أو تشغيل الآلات. يُّل ميديس، أسأل طبيبك متى يكون من الأمن لك قيادة أو استخدام الآلات.

ام فتناتبا مبيس : يمكن أن تعطى عن طريق الحقن فوق الجافية أو عن طريق الحقن أو التسريب في الوريد. ك الجرعة الأنسب لحالتا الخاصة. الجرعات الأكبر من 2000 ميكرو غرام هي مخصصه. , التخدير ، كما أن الجرعات الأعلى قد تسبب صعوبة في التنفس.

تعتقد أنك قد أعطيت جرعة أكثر مما يجب من فتتاليل ميديس. مرجح بما أن الدقن لا يتم إلا من قبل طبيب أو معرض. إذا كنت قلقا بشأن الجرعة، ناقش ذلك مع طبيبك. ديك أي أسئلة أخرى حول استخدام هذا الدواء، اسال طبيبك أو معرضك. اض الجانبية

مثل كل الأدوية، يمكن أن يسبب هذا الدواء آثارا جانبية، على الرغم من عدم حصولها عند الجميع. جميع كن أن تسبب الحساسية على الرغم من أن حالات الحساسية الخطيرة نادرة. يجب الإبلاغ عن الْآثار الجانبية التالية للطّبيب فور

معروف (لا يمكن تقدير التردد من البيانات المتلحة): معروف (لا يمكن تقدير التردد من البيانات المتلحة): مضير مفاجئ، صعوبة في التنفس، تورم في الجنون، أو الوجه و الشفتين، الطفع الجلدي أو الحكة. الجانبية الأهرى:

شانعة جدا (قد تؤثر على أكثر من 1 من كل 10 أشخاص):

فنتانبل سبتر ات

الشعور بالعثيان، و التقيؤ،
 تصلب الحضلات (التي قد تشمل عضلات الصدر).
 مشترك (قد يؤثر على ما يصل إلى 1 من كل 10 اشخاص):
 حركات الجيم غير الطوعية المتكررة

• التوقعة • مشاكل في الرؤية • ضربات القلب السريعة أو البطيئة • اندفاض أو ارتفاع ضغط الدم • ألم في عز وقك

روت الناجم عن تشنج العضلات في الحلق

عي التنفس لفترة قصيرة من الزمن (انقطاع النفس).

جدي حديد المدارة الجراحية. شاتعة (قد تؤثر على ما يصل إلى 1 من كل 100 شخص): \*، ات قرضغط الدم اقع التنفس التنفس المعتاد المعاد

التنفس أسرع من

رجة حرارة الجسم أقل من درجة الحرارة العادية أو قشعريرة

عروف (لا يمكن تقدير التردد من البيانات المتاحة):

ربي العضلات القلب (السكتة القلبية) المحل

حصة في العبد زيادة غير عادية في الشعور بالرائحة، والذوق، واللمس، والإحساس (مثل الشعور بالألم) أو السمع

ميديس مع مهدئ (مثل در وبيريدول) والحظت أي من الأثار التالية، أخبر طبيبك:

إستعمال هذا الدواء بعد تاريخ انتهاء الصالحية الوارد في ملصق الامبولة بعد عبارة "EXP". رَّرُ مَن الله الصالحية إلى آخر يوم من ذلك الشهر. حماية فنتانيل ميديس من الضوء وتخزينها تحت 30 درجة مئوية.

استخدام جزء فقط من محتويات الأمبولة، يجب التخلص من الدواء المتبقى.

. سرى عصر لا ينبغي أن يتم التغلص من الأدوية من خلال مياه الصرف الصحي أو الفنايات المنزلية, اسأل الصيد كيفية التخلص من الأدوية التي لم تعد مطلوبة ، ومن شان هذه التدابير أن تساعد على حساية البينة . مدة الصلاحية:

فنتائيل ميديس 0.1 ملغ / 2 مل : 36 شهر فنتائيل ميديس 0.5 ملغ / 10 مل : 24 شهر 6 -معلومات إضافية:

ا- ما هي محتوريات فنتانيل ميديس: المادة الفعالة هي الفنتانيل سترات

	فنتانيل ميديس 0.5 ملغ / 10 مل	فنتانيل ميديس 0.1 ملغ / 2 مل
المادة الفعالة:		
الفنتانيل سترات	785 ميكرو غرام (0.5 ملغ كقاعدة)	ميكرو غرام (0.1 ملغ كقاعدة)
سواغ:		
كلوريد الصوديوم	89.00 سجم	17.8 ملغ
الماء للحقن	10 مل	2 مل

ب- الشكل الصيدالني لفنتانيل ميديس ووصفه وحجم عبوته :

فنتانيل ميديس 0.5 ملغ / 10 مل: محلول للحقن في المبولة ذات 10 مل, عبوة ذات 10 المبولات أمبولُة ذات 2 مل , عبُوة ذَات 10 أمبولاتُ فنتانيل ميديس 0.1 ملغ / 2 مل: محلول للحقن في أ ج- اسم و عنوان مالك رخصة النسويق و المصنع :

ابر ميديس يق تونس، كلم 7 – ص. ب. 206 ) 8000 - الجمهورية التونسية اتف: 30 50 23 (216) كس: 16 50 23 (216)

(کترونی: contact@labomedis.com 

ة (المعدات الطبيه والمستحضرات ا 11421 المملكة العربية السعودية

955 46 46 1 966 00 362 34 46 1 966 00 فاكس:

د. تم الدوافقة على هذه النشرة بتاريخ في 09/2021, رقم الإصدار: V00 للإبلاغ عن الأعراض الجالبية: • المملكة العربية السعودية:

7662-205-11-966+ :

ں فلص ... (1904-11-2022-2007) 0 آتصل بالمركز على رقم (646-11-2038222، تحريلة: 2353 , 2356 , 2317 , 2354 , 2344 (2040) 0 رقم الهاتف المجاتي : 8002490000

npc.drug@sfda.gov.sa بريد الكتروني: npc.drug@sfda.gov.sa للموقع الإلكتروني: www.sfda.gov.sa/npc

 دول مجلس التعاون الخليجي الأخرى: - يرجى الاتصال بالسلطة المختصة ذات الصلة.

- الدواء هو منتج يؤثر على صحتك واستهلاكه بخلاف التعليمات خطر عليك . اتبع وصفة الطبيب وطريقة الإستخدام وتعليمات الصيدلي الذي باعك الدواء بدقة. الطبيب والصيدلاتي هما الخبيران بالدواء ونفعه وضره
  - الطبيب والصبيد إلى همه الخبير ال بالدواء ولعه لا تقطع مدة العلاج المحددة لك من تلقاء نفسك لا تكرر صرف الدواء بدون إستشارة الطبيب . لا تترك الأدوية في متناول الأطفال.
  - مجلس وزراء الصحة العرب و اتحاد الصيادلة العرب